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Interpelacja

Dotyczy: W sprawie budynku OSP Bieżanów.

Rada Miasta Krakowa w dniu 12.06.2019 podjęła uchwałę kierunkową w sprawie przyznania dotacji na 
współfinansowanie remontu budynku OSP Bieżanów, który ucierpiał w wyniku wylania Serafy. Zgodnie z 
informacją dotyczącą realizacji uchwał kierunkowych przyznanie dotacji nie było możliwe w związku z 
umową użyczenia budynku pomiędzy OSP Bieżanów a Gminą Miejską Kraków.

W związku z powyższym proszę o informację, jakie zapisy umowy uniemożliwiły realizacje uchwały?

Czy Gmina Miejska Kraków udzieliła wsparcia OSP Bieżanów w innej formie?

Jakie Gmina Miejska Kraków posiada możliwości wsparcia OSP Bieżanów, które ucierpiało w trakcie akcji 
powodziowej?

Należy przy tym podkreślić, że w czasie kiedy została zalana remiza OSP Bieżanów, strażacy z tej 
jednostki nieśli pomoc mieszkańcom Bieżanowa.
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